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L'Ajuntament de Cassà denuncia que no es compleixen  els serveis 
mínims en la vaga d'escombriaires  
L'alcalde considera que l'empresa «no fa prou per garantir-ne el compliment» 

L'alcalde de Cassà de la Selva, Carles Casanova, va  denunciar ahir que no 
s'estan complint els serveis mínims en la vaga de r ecollida d'escombraries 
que des de fa una setmana afecta el municipi. Casan ova considera que 
l'empresa «no fa prou per garantir-ne el compliment ». A la vegada, el 
sindicat va acusar l'Ajuntament de vulnerar el dret  a la vaga en haver fet 
recollir les escombraries per empleats municipals. Segons l'alcalde, «s'han 
fet intervencions puntuals per garantir la salubrit at». 

Segons Casanova, els serveis mínims de la vaga indefinida d'escombriaires que des de 
fa una setmana afecta Cassà marquen que la recollida s'ha de fer de manera completa a 
tot el municipi cada 72 hores. L'alcalde va explicar que fins ahir només s'havia fet la 
recollida en una part de Cassà. Va admetre que la brigada municipal ha fet recollides 
puntuals de les escombraries «per mantenir la salubritat dels carrers». 

Per Casanova, l'empresa que té la concessió de la recollida d'escombraries no fa prou 
per fer complir els serveis mínims. Considera que «l'empresa hauria de requerir als 
treballadors el compliment dels serveis mínims i ser més estricta en el seu compliment». 
L'alcalde també va dedicar unes paraules als vaguistes. Tot i reconèixer d'entrada «el 
dret legítim dels treballadors de fer vaga per millorar les seves condicions laborals», va recordar-los que «tenen l'obligació de complir 
els serveis mínims, i no ho estan fent». Posteriorment va valorar de manera negativa el moment escollit per dur a terme la vaga. «Cal 
veure que en la situació econòmica actual, en la qual molta gent pateix retallades de sou i dificultats econòmiques, no és el millor 
moment per demanar millores salarials», va dir Casanova. També va al·ludir a la meteorologia per dir que «les altes temperatures 
tampoc són el millor marc per fer una vaga d'aquest tipus, ja que la calor fa que les escombraries es degradin més ràpidament i que 
puguin afectar la salubritat dels carrers del poble». Segons l'alcalde, hi ha punts en què fa cinc i sis dies que no es recullen les 
escombraries, i va instar les parts, empresa i treballadors, a posar-se d'acord. 

Diverses convocatòries 
El regidor de Medi Ambient de Cassà, David Vila, va fer en el darrer ple un resum del procés que ha portat fins a 
l'actual vaga. Segons Vila, la vaga s'havia convocat per al 26 de desembre, però no es va presentar la documentació. 
Sí que es va presentar per fer-la el 25 de febrer, però «no la van fer efectiva». El 9 de març hi havia una altra 
convocatòria i no es va realitzar el servei, però el regidor no sap si va ser per la vaga o a causa de la nevada del dia 
abans. El 14 de juny es va fer vaga usant la convocatòria del 25 de febrer, que era per un sol dia. Finalment, el 28 de 
juny va començar la vaga actualment en curs. A l'acte de mediació, hi van assistir el sindicat, l'Ajuntament com a part 
afectada, l'empresa FCC com a actual titular del servei, i Cespa, que té l'adjudicació del contracte provisionalment. 

Darrera actualització ( Dimarts, 6 de juliol del 2010 02:00 )  
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Un contenidor sobreeixit a Cassà. 
Foto: DANI VILÀ.
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